
Ана Брнабић: На Генералну скупштину УН у Њујорку идем ја; настављају се разговори с Фијатом да се види како да има још већу производњу у Србији
среда, 19 септембар 2018 12:55

Председница Владе Србије, Ана Брнабић, изјавила је данас да ће учествовати у
заседању Генералне скупштине УН крајем овог месеца у Њујорку.

  

  

Она је то рекла новинарима у гимназији "Патријарх Павле", где је присуствовала јавном
часу ИТ одељења.

  

Председник Србије, Александар Вучић, рекао је раније да ће у Њујорк, на заседање ГС
УН највероватније путовати премијерка Брнабић.

  

Фијат остаје у Србији

  

Премијерка Ана Брнабић поновила је данас да компанија Фијат остаје у Србији.
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"Фијат остаје у Србији и то смо чули сада и од репрезентативног синдиката у ФАС-у",
рекла је Брнабић новинарима у гимназији "Патријарх Павле", упитана има ли нових
информација у вези са Фијатом, будући да уговор са том компанијом истиче за десетак
дана.

  

Како је рекла, настављају се разговори, да се види како да Фијат има још већу
производњу у Србији, јер је то и посао државе, која је мањински партнер у тој компанији.

  

"Најважније у овом тренутку је да Фијат остаје у Србији", поновила је.

  

(Танјуг)
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